
Protokół z XLIV Sesji 

     Rady Dzielnicy XVII, 

     „Wzgórza Krzesławickie”, 

     Szkoła Podstawowa Nr 98, os. Na Stoku 52 

     z dnia 23 czerwca 2022r. godz. 1800 
 

 

 

Porządek obrad XLIV Sesji Rady Dzielnicy XVII: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1  opinii dla inwestycji „Budowa budynku produkcyjno – magazynowego przy ul. Morcinka  

 w Krakowie” 

4.2  korekty na zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2022 

  

  5. Interpelacje i zapytania 

  6. Oświadczenia i komunikaty 
 

ad.1.Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

Posiedzenie XLIV Sesji Rady Dzielnicy XVII odbyło się w Szkole Podstawowej Nr 98,  

os. Na Stoku 52. 

Po stwierdzeniu quorum (obecnych 19 osób) XLIV sesję otworzył Przewodniczący Rady 

Dzielnicy XVII Pan Andrzej Dziedzic witając wszystkich zebranych (obecni wg załączonej 

listy)  

 

ad.2.Przedstawienie projektu porządku obrad 

Przedstawiony projekt porządku obrad XLIV Sesji Rady Dzielnicy XVII został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji  

Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

ad. 4.1. opinii dla inwestycji „Budowa budynku produkcyjno – magazynowego przy ul. 

Morcinka  w Krakowie” 

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej  

Głos zabrali: p. J. Kolasa, p. A. Dziedzic, p. L. Madej, p. St. Stroński 

Członkowie Rady Dzielnicy jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie opinii dla inwestycji 

„Budowa budynku produkcyjno – magazynowego przy ul. Morcinka w Krakowie” w 

głosowaniu: za – 16, przeciw – 0, wstrzymało się – 1, 1 os.ba nie brała udziału w głosowaniu 
 

ad. 4.2. korekty na zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2022 

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej  

Głos zabrali: p. J. Kolasa, p. A. Dziedzic, p. L. Zaleński 

Członkowie Rady Dzielnicy jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty na 

zadaniach Dzielnicy XVII na rok 2022 



  

Ad. 5. Interpelacje i zapytania 

Brak 
 

 

Ad. 6. Oświadczenia i komunikaty 

Przewodniczący poinformował zebranych, że spotkanie z Panem Prezydentem Andrzejem 

Kuligiem zostało przesunięte na dzień 24.06.2022r, na którym m.in. zostanie poruszony temat 

finansowania utwardzenia nawierzchni ul. Niebyłej 

 

Przewodniczący odczytał zaproszenia na Dzień Zesławic oraz na Dzień Wadowa 

 

Następnie Przewodniczący przedstawił terminy Komisji Rady Dzielnicy XVII zaplanowane  

w miesiącu lipcu 2022r.  
 

Kolejna XLV Sesja Rady Dzielnicy XVII została zwołana na dzień 12 lipca 2022r.  

w Szkole Podstawowej nr 98, os. Na Stoku 52,  na godz. 18:00.  

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Pan Andrzej Dziedzic o godz. 18.30 

zamknął posiedzenie XLIV Sesji VIII Kadencji Rady Dzielnicy XVII. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Andrzej Dziedzic 


